
bij het toestaan van twee categorieën
de beste invulling is. Daar is
vanochtend onduidelijkheid over
ontstaan. Wat mij betreft is die niet
weggenomen. Er is iets meer tijd
nodig in het overleg tussen Kamer
en kabinet om daar uit te komen.
Deze motie geeft daartoe de ruimte
en ik hoop dat de staatssecretaris
haar wil overnemen.
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De heer De Haan (CDA): Voorzitter!
De CDA-fractie vraagt de staatssecre-
taris om zich in het Europees overleg
sterk te maken voor alle drie de
sectoren. Mochten er, ondanks die
inspanning, maar twee sectoren
overblijven, dan kan de Kamer
wederom bij de besluitvorming
worden betrokken. Dat kan op korte
termijn gebeuren.

Mevrouw Giskes (D66): Ik zou van
de heer De Haan graag iets meer
horen over zijn voorkeur voor de
volgorde. Daarover heeft hij zich
vanochtend in het algemeen overleg
expliciet uitgelaten.

De heer De Haan (CDA): Vanochtend
heeft mevrouw Giskes gezegd dat uit
recente informatie over het
kappersvak blijkt dat vacatures op dit
moment moeilijk zijn te vervullen.
Dat is duidelijk. Dat is echter recente
informatie tegen de achtergrond van
een momenteel zeer overspannen
arbeidsmarkt. Op langere termijn kan
dat weer anders zijn. Wij zullen
daarop moeten terugkomen als de
staatssecretaris ons meldt dat maar
twee van de drie sectoren gekozen
kunnen worden.

Mevrouw Giskes (D66): Ik begrijp
dat de heer De Haan de motie van de
heer Vendrik ondersteunt. Dat doe ik
ook van harte. Wij moeten echter
rekening houden met de mogelijk-
heid dat deze niet uitgevoerd kan
worden en dat er gekozen moet
worden. Ik heb van de heer De Haan
nog niet gehoord wat hij daarvan
vindt.

De heer De Haan (CDA): Wij zullen
op dat moment moeten kiezen op
grond van de informatie die de
staatssecretaris verschaft.

Mevrouw Giskes (D66): Dat moment
is nu, mijnheer De Haan. Hoe
reageert u op mijn motie?

De heer De Haan (CDA): Die motie
vind ik nu niet passend. Zoals
gezegd, vind ik dat wij de regering
moeten vragen om zich sterk te
maken voor alle drie de sectoren. Wij
hebben ook toezeggingen gedaan
aan de kappersorganisatie. Men
rekent daar ook op. Het lijkt mij het
beste om de staatssecretaris zijn
werk te laten doen op grond van de
voorkeuren die wij vanmorgen
hebben uitgesproken. Laten wij nu
rustig afwachten waarin dat zal
resulteren. Ik hoop van ganser harte
dat alle drie de sectoren die naar
voren zijn gebracht, in aanmerking
komen voor BTW-verlaging.

©

Staatssecretaris Vermeend:
Voorzitter! Ik kan mijn inbreng kort
houden, omdat in het overleg dat ik
voorafgaande aan dit debat met de
commissie heb gevoerd, alle
argumenten zijn gewisseld. Ik heb
aangegeven waarom ik het voorstel
van de heer Vendrik niet kan
overnemen en dus ook zijn motie op
dat punt moet afwijzen. Ook heb ik
kenbaar gemaakt dat het kabinet een
afweging heeft gemaakt op basis van
cijfers en uitdrukkelijk heeft gekozen
voor de volgorde in de brief. Het
kabinet handhaaft dat standpunt. Het
heeft geen zin om een procedure te
volgen waarbij je nog op bepaalde
punten terug moet komen. Het
kabinet heeft vol overtuiging gekozen
voor de volgorde van aanmelding
zoals thans is voorgelegd aan de
Kamer.

Ik heb aangegeven waarom het
kabinet tegen de motie van mevrouw
Giskes is. Daar komt bij dat de motie
vrij open is geformuleerd. Zij wil bij
de sector verbetering en renovatie
van particuliere woningen niet alleen
het schilderen en stukadoren van
woningen ouder dan 15 jaar, maar
ook restauratiewerkzaamheden
onderbrengen.

Mevrouw Giskes (D66): Van de kant
van de regering is het probleem
geopperd dat er budgettair te weinig
ruimte is. Dat probleem is goed op te
lossen door in die categorie
renovatie van particuliere woningen
meer zaken onder te brengen. Wij
hebben een en ander afgegrendeld,
alleen maar omdat de staatssecreta-
ris budgettair niet verder kan gaan
dan met de schilders, ook gezien uw
inbreng over de kappers.

Staatssecretaris Vermeend: Dat is
helder, maar dat betekent niet dat ik
mijn standpunt wijzig. Wij hebben op
basis van de cijfers en op basis van
de andere overwegingen gekozen
voor deze volgorde. Ik moet uw
motie dan ook afwijzen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De vergadering wordt van 12.45 tot
13.50 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
aanstaande te stemmen over:
a. de moties Wetenschapsbudget, te
weten:
- de motie Hamer c.s. over extra
middelen voor het vernieuwings-
fonds (26658, nr. 3);
- de motie-Hamer c.s. over overleg
over nationale prioriteiten (26658,
nr. 4);
- de motie-Cherribi c.s. over het
oprichten van een Europese
academie voor wetenschappen
(26658, nr. 5);
- de motie-Van der Hoeven c.s. over
een stimuleringsplan voor samen-
werking in onderzoek (26658, nr. 6);
- de motie-Van der Hoeven c.s. over
knelpunten in het wetenschaps-
personeelsbeleid (26658, nr. 7);
- de motie-Lambrechts c.s. over
verbetering van carrièreperspectie-
ven voor jonge wetenschappers
(26658, nr. 8);
- de motie-Rabbae over versterking
van het fundamenteel wetenschappe-
lijk onderzoek (26658, nr. 9).
b. de motie-Rietkerk over het jeugd-
en stedenbeleid (26800-VII, nr. 5).

Ik stel voor, te behandelen donder-
dag 4 november bij het begin van de
vergadering:
- verslagen van de commissie voor
de Verzoekschriften (26851, nrs. 2 t/m
12);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
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begroting van de uitgaven en de
ontvangsten van het Ministerie van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer (XI) voor
het jaar 1998 (slotwet) (26613);
- de Financiële verantwoording van
het ministerie van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer over 1998 (26541, nr. 22).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor 9, 10 en 11 november:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
regulerende energiebelasting en de
inkomstenbelasting met het oog op
het bevorderen van energiezuinig en
milieuvriendelijk gedrag (26532);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet beheer rijkswaterstaatswerken
en van enige andere wetten in
verband met de rijksrivieren (26584).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda van 16, 17 en 18 november:
- het wetsvoorstel Goedkeuring van
de op de 26 juli 1995 te Brussel tot
stand gekomen Overeenkomst
opgesteld op grond van Artikel K.3
van het Verdrag betreffende de
Europese Unie inzake het gebruik
van informatica op douanegebied
(Trb. 1995, 287); van het op 26 juli
1995 te Brussel tot stand gekomen
Akkoord betreffende de voorlopige
toepassing tussen een aantal
Lid-Staten van de Europese Unie van
de op basis van Artikel K.3 van het
Verdrag betreffende de Europese
Unie opgestelde Overeenkomst
inzake het gebruik van informatica
op douanegebied (Trb. 1995, 288); en
van het op 29 november 1996 te
Brussel tot stand gekomen Protocol,
opgesteld op grond van Artikel K.3
van het Verdrag betreffende de
Europese Unie, betreffende de
prejudiciële uitlegging, door het Hof
van Justitie van de Europese
Gemeenschappen, van de Overeen-
komst inzake het gebruik van
informatica op douanegebied (Trb.
1997, 39) (26439).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 23, 24 en 25
november:
- het wetsvoorstel Wijziging van
artikel 141 van het Wetboek van
Strafrecht (26519);
- het wetsvoorstel Goedkeuring van
de op 26 juli 1995 te Brussel
totstandgekomen Overeenkomst,
opgesteld op grond van artikel K.3
van het Verdrag betreffende de
Europese Unie, aangaande de
bescherming van de financiële

belangen van de Europese Gemeen-
schappen (Trb. 1995, 289); van het op
27 september 1996 te Dublin
totstandgekomen Protocol, opgesteld
op grond van artikel K.3 van het
Verdrag betreffende de Europese
Unie, bij de Overeenkomst aan-
gaande de bescherming van
financiële belangen van de Europese
Gemeenschappen (Trb. 1996, 330);
van het op 29 november 1996 te
Brussel totstandgekomen Protocol,
opgesteld op grond van artikel K.3
van het Verdrag betreffende de
Europese Unie, betreffende de
prejudiciële uitlegging, door het Hof
van Justitie van de Europese
Gemeenschappen, van de Overeen-
komst aangaande de bescherming
van de financiële belangen van de
Europese Gemeenschappen (Trb.
1997, 40); en van het op 17 decem-
ber 1997 te Parijs totstandgekomen
Verdrag inzake de bestrijding van
omkoping van buitenlandse
ambtenaren bij internationale
zakelijke transacties (Trb. 1998, 54)
(Goedkeuring van enkele verdragen
inzake de bestrijding van fraude en
corruptie) (26468, R1637).

Ik stel voor, de spreektijden bij het
debat over de financiële activiteiten
van Zuid-Holland vast te stellen op 5
minuten per fractie.

Aangezien voor de stukken, gedrukt
onder de nummers 24493 (R1557),
nr. 8, 26593, 26594, 26595, 26596,
26600, 26601, 26712, 26723, 26724,
26725, 26730 (R1640), 26808, 26809,
26810, 26817 en 26818, de termijnen
zijn verstreken, stel ik voor, dat wat
deze Kamer betreft, de daarbij ter
stilzwijgende goedkeuring over-
gelegde stukken zijn goedgekeurd.

Ik stel voor, deze stukken voor
kennisgeving aan te nemen.

Aangezien voor de stukken 26481,
26482, nr. 2, 26558, 26592, 26606,
26641, 26664, 26703, 26704 en 26716
de termijnen zijn verstreken, stel ik
voor, deze stukken voor kennisgeving
aan te nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend
tijdens het debat over het verlaagd
BTW-tarief op arbeidsintensieve
diensten, te weten:
- de motie-Giskes over restauratie-
werkzaamheden (26800-IXB, nr. 13);
- de motie-Vendrik over nieuw
overleg met de Kamer bij toestem-
ming voor twee categorieën
(26800-IXB, nr. 14).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Op verzoek van
mevrouw Giskes stel ik voor, haar
motie (26800-IXB, nr. 13) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Vendrik
(26800-IXB, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, D66 en het CDA
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport (XVI) voor
het jaar 2000 (26800-XVI).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.

©

Staatssecretaris Vliegenthart:
Voorzitter! Ook ik zou de Kamer
hartelijk willen danken voor haar
inbreng in eerste termijn en net als
de minister wil ik aangeven, welke
onderwerpen ik achtereenvolgens zal
behandelen. Na wat algemene
inleidende woorden zal ik ingaan op
het hele cluster jeugdbeleid,
preventie, jeugdzorg, kindermishan-
deling en kinderopvang, dan op de
vragen over de modernisering van
de AWBZ en alles wat met ouderen
te maken heeft, voorts de thema’s
welzijnsnota en vrijwilligerswerk,
vervolgens de sport en ten slotte op

Voorzitter
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